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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 20/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 26 de gener de 2015 
Horari: 19.00 a 20.05 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Anna Carrasco Serrano, presidenta 
Antonia García Ecija, vocal del PSC 
Concepción Arjona Ruiz, vocal del PSC 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Victor Motos Martín, vocal del PSC 
Conxita Membrives Gabaldá, vocal de l’AV de les Termes 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV Campoamor 
Juan López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Lucía Aparicio Herranz, vocal de l’AV d’Espronceda 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Maria Fernanda Navarro Quiñonero, vocal de les entitats de comerciants 
Elisabeth Pineda García, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Carles Bosch, regidor de Comerç, Consum i Turisme i regidor del Districte 3 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Josep Guàrdia Anglès, vocal de les entitats de gent gran 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Mohamed Eddabouzi, vocal de les entitats del grup altres entitats 
José Luís González Jiménez, vocal dels centres d’ensenyament 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Lluís Monge Presencia, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Raquel Alcaide Lozano, representant de CiU (5%) 
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
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Alejandro Vallet Baena, vocal de les entitats juvenils 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Programació de la Fira Sabadell. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, la Sra. Anna Carrasco, declara 
oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

S’inicia la votació per conèixer si s’aprova l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 
L’acta de la sessió del ple del dia 24 de novembre de 2014 s’aprova per unanimitat dels 
assistents en votació ordinària.  

 
(19:10 Arriben  la Sra. Antonia García i el Sr. Victor Motos) 
(19:11 Arriba el Sr. Joan Gasull) 

 
 
2. Programació de la Fira Sabadell 
 

La Sra. Anna Carrasco presenta el Sr. Carles Bosch, regidor de Comerç, Consum i 
Turisme i regidor del Districte 3, que presentarà la Fira Sabadell, explicarà els objectius 
del centre i farà balanç de l’activitat dels últims anys. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que la Fira Sabadell  és una infraestructura de la ciutat que 
es gestiona com si fos una empresa privada però que en última instància és propietat 
dels ciutadans de Sabadell i aquest fet condiciona la seva activitat. Afegeix que 
l’objectiu principal del centre és ser un dels motors econòmics de la ciutat al servei dels 
ciutadans.  
 
L’àmbit de treball de la Fira Sabadell és l’organització d’esdeveniments  i també 
l’oferiment dels serveis perifèrics que el centre requereix: serveis sanitaris, serveis de 
neteja, il·luminació, àudio i vídeo, entre altres. 
  
El Sr. Carles Bosch detalla que s’organitzen fires de caire nacional i internacional que 
beneficien la ciutat. A tall d’exemple, comenta que a l’última fira del tatuatge van venir a 
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Sabadell 130 tatuadors de fora de Catalunya i que des de la Fira Sabadell es van 
preparar pacs perquè poguessin fer estada i dormir a la ciutat. Afegeix que la 
repercussió econòmica és evident ja que s’ingressen diners de la taxa turística i 
Sabadell disposa de 800 places hoteleres a la ciutat. 
 
Respecte del creixement que ha experimentat la Fira Sabadell en els últims anys, el Sr. 
Carles Bosch l’atribueix a una nova estratègia, abans només es llogava l’espai i el cost 
no és barat: entre 20.000 i 22.000 euros. Ara s’ha posat en funcionament un servei de 
risc compartit mitjançant el qual el promotor de l’esdeveniment assumeix menys risc i 
l’Ajuntament pot recuperar part del cost amb la venda d’entrades. 
 
El Sr. Carles Bosch enumera les fires que han tingut més èxit en el 2014: la Fira del 
Patchwork que ha tingut més de 11.000 visitants, la Fira Gastronòmica, la Fira dels 
Clicks i la de la Franquícia.  
 
(19:20 Arriba  la Sra. Encarnació Circuns) 
 
El Sr. Carles Bosch valora positivament l’aposta per l’especialització, que repercuteix en 
una major demanda hotelera i de serveis per la ciutat que les fires genèriques. Altres 
factors que incideixen en el bon funcionament de la Fira Sabadell són la ubicació i les 
bones comunicacions de transport: el bus, el tren i la carretera per Gran Via, a més  
disposa de 300 places de pàrking. Afegeix que la Fira Sabadell treballa sota la marca 
Costa de Barcelona i si es pensa en el model que es va utilitzar a Londres, la distància 
de 22 quilòmetres entre Sabadell i Barcelona és relativament curta i converteix 
l’emplaçament en una bona opció pels operadors. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que el gran potencial de Fira Sabadell està en l’anomenat 
turisme de negocis. Les persones que vénen a fer negoci amb les empreses 
promotores, permeten crear sinèrgies i convertir la Fira Sabadell en un dels motors 
econòmics per la ciutat, ja sigui ubicant una parada de taxi exclusiva per un 
esdeveniment o fent convenis amb restaurants per tal de d’oferir paquets als visitants,  
 
Respecte el nivell d’ocupació el Sr. Carles Bosch valora positivament que la instal·lació 
està ocupada 230 dies l’any i comenta la complexitat del muntatge dels esdeveniments, 
en general comença la setmana anterior i finalitza quatre dies després de tancar l’acte. 
 
El Sr. Carles Bosch exposa que un altre objectiu és la recerca de la capitalitat a través 
d’una infraestructura que per mida, ubicació i nivell de comunicacions podria ser la 
segona de les vuit que hi ha a Catalunya i qualifica de positiu  el balanç de 2014. 
 
(19:24 Arriba el Sr. Juan Egea) 
 
La Sra. Anna Carrasco demana la programació del 2015. 
 
El Sr. Carles Bosch respon que la programació de 2015 es publicarà al llarg de la 
setmana, però que és previst que segueixin les fires que s’han fet l’any anterior, entre 
altres: la fira de la cervesa, la fira del patchwork, la fira de la franquícia i la fira de la 
robòtica, detallant que aquesta última va portar 500 persones a la ciutat amb una estada 
de 10 dies. 
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La Sra. Anna Carrasco demana que es faci arribar la programació al districte per tal 
d’enviar-la als vocals del Consell. 
 
La Sra. Concepción Arjona  comenta que li consta que la fira dels clicks de Playmobil va 
ser un èxit. 
 
El Sr. Joan Gasull explica que des de la seva entitat s’està intentant promoure que la 
trobada dels centres oberts de Catalunya es faci a la Fira Sabadell, està programada pel 
24 d’abril i és la 17-18 vegada que es fa però mai s’ha fet a Sabadell. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que sovint se li demana per què el preu és tan elevat i en 
aquest sentit respon que la infraestructura de la Fira Sabadell és molt important, a tall 
d’exemple comenta que el muntatge d’estands costa aproximadament 9.000 € i cal 
afegir-hi les despeses d’energia, de neteja i de serveis sanitaris, que són necessaris. El 
Sr. Carles Bosch puntualitza aquest tema, ja que sovint les entitats sense ànim de lucre 
demanen la cessió de l’espai gratuïtament i evidentment això només és factible 
excepcionalment. La Fira Sabadell funciona com una empresa, tot i que la propietat 
sigui de l’Ajuntament, i tracta d’equilibrar la recerca de la rendibilitat econòmica del 
privat amb l’interès per a la ciutat. 
 
En no haver-hi més intervencions, la Sra. Anna Carrasco agraeix l’assistència del Sr. 
Carles Bosch i dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 
 
(19:30 Marxa el Sr. Carles Bosch) 

 
 
3. Aprovació de la proposta de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

La Sra. Anna Carrasco explica que no s’ha rebut cap proposta al districte i proposa 
distingir l’entitat Salut Mental Sabadell, que fa poc ha inaugurat instal·lacions al Districte  
6tot i que fa anys que treballa en l’àmbit de la salut mental a Sabadell. 
 
La Sra. Anna Carrasco demana si hi ha alguna proposta dels vocals, en no haver-n’hi 
cap, llegeix els mèrits de l’entitat proposada i entrega còpia als assistents del text 
transcrit a continuació: 
 
“Salut Mental Sabadell 
 
És una Associació de Familiars de persones amb malaltia mental (no lucrativa) que 
treballa voluntàriament per millorar la qualitat de vida de les persones amb trastorn 
mental i dels seus familiars, així com garantir l’exercici dels seus drets, mitjançant: 
 

• El seguiment personalitzat, el suport, la formació i assessorament de les famílies. 
• La detecció, recollida i canalització de les seves demandes. 
• La representació i interlocució davant de les administracions. 
• La promoció i reivindicació de recursos sociosanitaris, sociolaborals i de lleure. 
• La participació en la Xarxa sociosanitària Territorial. 
• La prestació de serveis adreçats a familiars i usuaris. 
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• La sensibilització de la població i els mitjans de comunicació. 
 
SOCIS 
 
L’entorn familiar és un element bàsic per aconsegui r la millora i recuperació de les 
persones que pateixen algun tipus de trastorn menta l ja que continua sent la principal font 
de suport i atenció continuada. 
 
El fet d’assumir i gestionar correctament tot el que significa l’aparició d’un trastorn 
mental és un procés difícil que comporta temps i esforç per part de tots els membres de 
la família. És per això, que l’associació te la finalitat d’oferir suport integral, immediat i 
concret a les persones amb trastorn mental i a les seves famílies, de manera 
personalitzada i ajustada a les seves necessitats. 
 
Actualment, el programa d’atenció a les famílies està pensat per respondre a aquestes 
necessitats i dotar a tota la família de les eines per afrontar les diferents situacions. 
 
Servei d’atenció familiar (SAF) . És un espai personalitzat de suport, informació, 
assessorament i orientació. Es valora cada situació en particular i es gestiona 
conjuntament amb la xarxa de salut i serveis socials. Mitjançant entrevistes 
personalitzades es pot realitzar el seguiment de cada família i/o persona oferint una 
atenció integral 
 
Servei d’atenció domiciliaria.  Programa de visites a domicili i/o acompanyament 
comunitari amb l’objectiu de reconduir les situacions que així ho requereixin. 
 
Grups de psicoeducació i suport mutu.  Grups reduïts de persones interessades en 
rebre formació i/o suport mutu. Estan dirigits per un professional i es formen de manera 
homogènia, segons necessitats i interessos. 
 
VOLUNTARIAT 
 
Aquest programa té com a finalitat bàsica la promoció del voluntariat dins l’àmbit de la 
salut mental i la inclusió social de persones amb trastorn mental a través de la 
participació comunitària voluntària. 
 
 Acompliment objectius voluntariat 
 
Facilitar un espai on desenvolupar accions cíviques i voluntàries. 
Afavorir la desestigmatització en el sector de la salut mental. 
Promoure la relació i col·laboració entre la població general i la població amb trastorn 
mental. 
Incidir directament en la recuperació de persones amb trastorn mental. 
Oferir informació i formació als voluntaris.. 
Actualment  tenim 24 voluntaris actius, entre socis xamba, familiars i persones 
externes.” 
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Finalitzada la lectura, la Sra. Anna Carrasco pregunta si tothom està d’acord amb la 
proposta. 
 
La Sra. Encarnació Circuns, del públic assistent, exposa que la proposta li sembla bé, 
però creu que caldria fer referència a la persona que va iniciar aquesta entitat, la Sra. 
Hermínia Corbacho Fernández, que va ser professora de la Romànica i és veïna del 
barri. Demana fer-li una menció especial. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que només es dóna una medalla i cal escollir si s’atorga 
a l’entitat o a la persona. 
 
El Sr. Joan Gasull pregunta si l’entitat ha rebut la medalla en un altre districte. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que no, que s’ha comprovat abans de fer la proposta. 
 
El Sr. Juan Egea opina que és millor donar-la a l’entitat. 
 
El Sr. Joan Gasull considera que la reflexió és interessant i suggereix que es faci una 
citació en el llibret explicatiu. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda detalla que si hi ha acord es pot establir amb Protocol que en 
el llibret explicatiu es faci una menció especial a la fundadora, ja que el text el redacta 
l’Ajuntament i el consensua amb l’entitat. 
 
Els assistents aproven per unanimitat atorgar la Medalla d’Honor a Sabadell Salut 
Mental fent menció en el llibret a la Sra. Hermínia Corbacho Fernandez, fundadora de 
l’entitat. 

 
 
4. Informació dels consells sectorials 
 

La Sra. Anna Carrasco informa que ha tingut lloc el  Consell d’Esports però que no hi ha 
el representant del mateix per donar compte dels temes tractats. 
 
La Sra. Anna Carrasco informa que ha tingut lloc també el Consell de Ciutat i demana a 
la Sra. Lucía Aparicio si hi va anar per informar dels temes tractats. La Sra. Lucía 
Aparicio respon que bàsicament es va parlar de: 
 

• Les obres de perllongament dels FGC 
• Ordenances Fiscals i Pressupost Municipal del 2015 incidint en les ajudes per fer 

front a la despesa energètica i en l’àmbit dels serveis socials 
• Inversions en recollida de brossa i neteja viària 

 
La Sra. Anna Carrasco afegeix que en el Consell de Ciutat es tracten tots els temes que 
han passat prèviament pel Consell de Districte. 
 

 
5. Comunicacions 
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La Sra. Elisabeth Pineda informa que s’està començant a implantar el contenidor de 
vidre (verd) i que el d’orgànica ja està a tota la ciutat.  
 
La Sra. Encarnació Circuns pregunta si ja ha començat la implantació al districte. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que començarà la setmana següent. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda entrega el calendari dels Consells de Districte del 2015 (fins al 
mes de març). 

 
 
6. Torn obert de paraules 
 

La Sra. Anna Carrasco obre el torn de paraules. 
 
La Sra. Encarnació Circuns comenta que el contenidor nou d’orgànica és massa petit 
per introduir-hi les restes de petita jardineria. 
 
La Sra. Concepción Arjona comenta que s’està mirant si es pot obrir per l’altra banda. 
 
La Sra. Anna Carrasco explica que s’està estudiant de posar algun sistema de recollida 
especial pels comerços però no hi ha res establert. 
 
La Sra. Conxita Membrives comunica que han tornat a trobar menjar llençat en els 
contenidors, aquest cop a Ronda Santa Maria, concretament llegum envasat i demana 
que es faci alguna cosa. 
 
La Sra. Conxita Membrives pregunta si han sortit els cursos de formació de 
l’Ajuntament, busca persones que estiguin estudiant i puguin fer les pràctiques a 
l’entitat, en concret pintors i persones que puguin fer petites reparacions, l’entitat posa el 
material. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que demanen la informació i li fan arribar. 
 
La Sra. Conxita Membrives comunica que es fan robatoris amb cotxe, dues noies. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que en tenen coneixement i s’hi està treballant, que 
l’operatòria sol ser preguntar per una determinada adreça i aprofitar per robar, sobretot 
a gent gran. 
 
El Sr. Jesús Lafuente comenta que a ell també li ha passat. 
 
La Sra. Conxita Membrives es queixa que no funciona el fanal d’Illa Noble, 4.  
 
La Sra. Conxita Membrives comenta que amb la ventada va caure una tanca de les 
pistes i es van tombar varis arbres. Com l’espai queda obert, hi entren gossos i fa poc 
un va mossegar un monitor. 
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La Sra. Anna Carrasco demana si Esports està al corrent del tema i en qualsevol cas, 
se’ls hi comunicarà. 
 
La Sra. Lucia Aparicio recorda que els gossos han d’anar lligats i amb morrió i demana 
si es té en compte la poda dels arbres d’Espronceda. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que l’endemà hi ha reunió amb l’Associació de Veïns 
d’Espronceda i es tractarà aquest tema. 
 
La Sra. Conxita Membrives insisteix en fer l’exposició que es feia a la plaça de les 
Termes ja que la gent li demana, no tant a nivell vendes sinó per donar vida al barri. 
 
La Sra. Anna Carrasco respon que en aquest sentit s’està mirant de fer alguna cosa 
amb els locals de la zona. 
 
El Sr. Juan López hi intervé per llegir la carta que l’Associació de Veïns de la Creu de 
Barberà ha rebut en resposta a la seva demanda d’arreglar l’avinguda de Barberà. 
Exposa que les altres obres que s’hi esmenten ja estan executades i que després de 
nou mesos d’espera reben una carta en la qual no s’especifica la data d’inici de les 
obres, dada que l’entitat ha demanat reiteradament. El Sr. Juan López reclama que no 
s’utilitzi l’arranjament de l’Avinguda Barberà com argument per la campanya electoral  i 
que no serveixi de tema propagandístic per part de l’Ajuntament.  
 
 

Finalitzades les intervencions la presidenta, la Sra. Anna Carrasco, aixeca la sessió, de la 
qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada    Vist i plau 

La presidenta 


